
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 18. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 652

Hvad er ministerens kommentar til artiklen ”Eksperter kritiserer manglende tjek af hjerne-

skadede” på dr.dk 9/2-20, og vil ministeren oplyse, hvordan man får fulgt op på den efter-

følgende genoptræning i kommunerne og i den forbindelse får skabt den nødvendige vi-

densdeling både kommunerne imellem og mellem genoptræningen i regionsregi og kom-

munerne, så borgere med hjerneskade får den optimale genoptræning?

https://www.dr.dk/nyheder/indland/eksperter-kritiserer-manglende-tjek-af-hjerneskadede?

fbclid=IwAR3TYLKPWQoXyZWoGlBFmDqEFLsT3omYJYqjlGhhagjf9tUiQeEXuFOIE3w

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2019-20
SUU Alm.del -  Spørgsmål 652

Offentligt


